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rvrieszk#J%l.YiJ vilio.trrka zamieszkati przy ut. ptanty I i w obrqbie
tej ulicy zwracamy siq z uprzejmq pro5bq do Radnych Rady Miasta Wfoclawek
o pomoc i uwzglqdnienie przebudowy chodnika ul. planty I prawa strona
w kierunku ul. Wiejskiej w tym roku i w tej sprawie przedkladamy petycjQ,

Obecny chodnik jest z plytek chodnikowych, kt6re sE pottuczone ,wytamane,
nier6wne itp. Nie mo2emy bezpiecznie chodzii, zas z w6zkiem i dzieckiem
sq trudnoSci do poruszania sie tym podziurawionym chodnikiem .po drugiej
stronie ul, Planty wzdlu2 ogrod6w dziatkowych nie ma wcale chodnika.

Od kilku lat zabiegamy o pobudowanie
miejscach naszego miasta lecz bez
Urzqd Miasta Wloctawek.

chodnika tak jak to jest w innych
efektu jeste6my pomijani przez

Na zebraniu z mieszkaficami osiedla pofudnie w dniu 1g.04:201gr zglosilismy
przebudowq chodnika ul. planty panu prezydentowi, kt6ry pozfiwnie siq
do naszej pro6by ustosunkowaf ale zrozumielismy, ie to Rada Miasta wfoclawek
uktada zadania do bud2etu miasta i to Rada Miasta wfoctawek o tym decyduiq,
Pan Prezydent w wypowiedzi powiedzial ,2e takie inicjatywy i profby
mieszkafc6w sq drogowskazem do dalszej pracy.

wiqc zaproszeni przez pana prezydenta do dzialania obywatelskiego jako
mieszkaicy i wyborcy wystqpujemy do Rady Miasta Wloctawek o podjqcie
dzialaf przez slu2by pana prezydenta by opracowa6 projekt modernizacji
i przebudowy chodnika ul. pranty I i nastqpnie w oparciu o ten wykonany projekt
przebudowai i zmodernizowad nasz chodnik miejski ur, pranty r.

slusznq zq co z a6ru dziekuiemv.


